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Zápis z jednání komise mládeže  

Místo: Strahov  07.11.2024  

Účastníci jednání:    
- Hana Valentová, Martin Linert, Jaroslav Glogar, Martin Merker omluven, Jan Šplíchal, Martin Protiva,  
- Iveta Vacenovská on-line. 
 
Průběh jednání:   
========================================================================================= 
1. Návrh změny termínu BTM U11 

KM obdržela žádost o změnu termínu BTM ČR U11 ve Valticích z 20.4. na 30.3.2025. 
 
Úkol:  
Komise odsouhlasila změnu. 
Předsedkyně odpoví na žádost a zařídí změnu termínové listiny. 
========================================================================================= 
2.  Metodika žebříčku, odměny za žebříček 

Ještě cca 15 klubů nevystavilo faktury za umístění na žebříčku. 
 
Komise sděluje jednoduchou metodiku rozdělování finančních prostředků: 
 
Z Konečného žebříčku mládeže za sezónu 2023/2024 
U19 1. - 20.místo od 2.500,- snižování po 100,-. 
U17 1. - 20.místo od 2.500,- snižování po 100,-. 
U15 1. - 30.místo od 3.500,- snižování po 100,-. 
U13 1. - 20.místo od 2.500,- snižování po 100,-. 
U11 1. - 10.místo všichni stejně - 1.000,- 
 
Úkol:  
Předsedkyně bude urgovat oddíly o vystavení faktur.  
Komise připraví úpravu metodiky odměn za žebříček pro příští sezónu. 
========================================================================================= 
3.  MČR výzva k pořadatelství  

Do dnešního dne komise obdržela pouze 3 žádosti. Termín končí 15.11.2024. 
 
Úkol:  
Po ukončení termínu komise bezodkladně vyhodnotí. 
========================================================================================= 
4. HBO  

Linert hovořil o kritických oblastech ve srovnání s mezinárodní konkurencí (servis, příjem, nedostatečný objem 
přípravy). Do budoucna je třeba pomocí našim sledovaným hráčům pomoci s navýšením objemů v klubech.  
Příští týden bude kemp pro U11 v Havířově, dále se řeší termín a místo kempu pro kategorii U13.  
Linert seznámil s nástřelem termínů kempů HBO a jejich úpravou pro rok 2025. Navrhl možnost stáží v Národním 
tréninkovém centru pro špičku kategorie U13. 
Vacenovská představila koncepci projektu Stipendium top tým. 
Linert hovořil o snaze restartu turnaje „Visegrádské čtyřky (Olympic houpes tournament)“ na přelomu května, června 
2025. 
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Úkol:  
Linert připraví návrh termínů, náplně, rozpočtu na rok 2025. 
Vacenovská rozpracuje projekt Stipendium top týmu i po stránce finančního zajištění. 
Linert prověří zájem o účast na turnaji „Visegrádské čtyřky“. 
========================================================================================= 
5. Informace o proběhlém turnaji EYS Plzeň 

Linert zhodnotil obsazení turnaje a výsledky našich reprezentantů.  
========================================================================================= 
6. KT mládeže 

Trenéři HBO připraví návrh možného termínu KT U13 vzhledem ke skutečnosti, že ME pro U13 proběhne v září 2025. 
Pro kategorii U15, U19 určí KVS a reprezentační trenéři. 
 
Úkol:  
Připravit termíny. 
=========================================================================================
7. LODM v Praze 

K bodu se dostavil osobně event manager Čech. Informoval o dnes proběhlé schůzce. LODM proběhne v Křižíkově 
pavilónu (1.900 m2) na Výstavišti – hala bude pouze pro stolní tenis. Zůstaly tři hrací dny – úterý až čtvrtek. Počty 
účastníků jsou sníženy o polovinu – z každé kategorie jeden zástupce kraje.  
Další upřesňující schůzka proběhne 20.11.2024 od 09:30 na Magistrátu. Čech vypracuje zprávu z jednání. 
========================================================================================= 
8. Všichni za stůl 

Náborový web je spuštěn v pracovní verzi.  
Jednou z činností je Měsíc pinčesu (tour) po republice během celého roku za účelem náboru nových členů 6–10 let. 
Pracuje se na propagaci projektu na sociálních sítích Všichni za stůl, které budou v nejbližší době spuštěny. Součástí 
bude i vyhlášení soutěže na zaslání návrhů maskotů ping-pongu. 
Zahájení projektu se plánuje ve Středočeském kraji a Praze od ledna 2025. 
Kluby budou informovány v průběhu druhého pololetí kalendářního roku, jak se budou moci do náborového webu také 
zapojit. 
========================================================================================= 
9. Kondiční testování SPS, sdílená tabulka pro SPS, OTM 

Některé kluby neposlaly provedené testování hráčů dle uzavřených smluv. 
Protiva navrhl, aby byla vytvořena sdílená tabulka o základních informacích (podpoření trenéři, účast na HBO, splnění 
testování apod.). 
 
Úkol:  
Vacenovská bude urgovat oddíly s dodáním do 15.12.2024. 
Protiva připraví návrh sdílené tabulky.  
========================================================================================= 
10. SPS a OTM vyhodnocení žádostí 

Protiva informoval, že došlo v termínu celkem 38 žádostí, 4 žádosti po termínu. Zpracoval hodnotící tabulku dle nových 
kritérií hodnocení. Probíhala kontrola předložených informací a dále budou členové komise mládeže ještě kontrolovat. 
Komise navrhla snížení podpory o oddílů, kteří podali opožděnou žádost, o 10%. 
 
Úkol: 
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Odkontrolovat obdržené podklady od oddílů. 
========================================================================================= 
11. Kontrola průběžného čerpání nákladů komise mládeže 

Komise provedla kontrolu průběžného čerpání nákladů komise do 09/2024. Náklady jsou dle schváleného rozpočtu. 
Jednání k bodu 11 se zúčastnil Brothánek. Informoval o možnosti navýšení rozpočtu do položky HBO. 
 
Úkol: 
Linert připraví návrh rozpočtu možného dodatečného kempu HBO ve spolupráci s Brothánkem. 
========================================================================================= 
12. Rozdělení dotace za pořadatelství BTM 

Komise se seznámila s přípravou rozdělení dotace za pořadatelství. 
Bylo by vhodné, aby zástupce komise mládeže na BTM zkontroloval stanovené podmínky dle rozpisu BTM.  Poté bude 
informovat pořadatele. 
 
Úkol: 
Po posledním BTM U11 připravit podklad pro výkonný výbor. 
Připravit jednoduchý kontrolní nástroj na pořadatelství BTM pro rok 2025 pro členy komise, který bude verifikován 
hlavním pořadatelem. 
========================================================================================= 
Další schůzka bude 18.11.2024 od 20:00 hodin on-line. 

Zapsal: Jaroslav Glogar 


